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1995. május 17-én egy toparti kiskocsmá-
ban megalakult egy olyan szervezet, mely cé-
lul tűzte ki, hogy a tőle telhető módon szebbé,
jobbá, emberibbé tegyefaluját és kÖTnyezetét.

Ez a kis társaság a régóta tervezgetett titkos
vágyukat most felkiáltójellel jelölték. A jelszót -
melyet hangosan tapsolva éljeneztek - büszkén,
könnyes szemmel hangoztatták: Váljunk szét
Várpalotától!

A csapat nevével is jelzi az egyöntetűen el-
fogadott tényt, hogy nem kíván többé alárendelt
szerepet játszani egy olyan önkormányzatban,
melynek sem mültja, sem jelene, sem jövője.

Az Inotáért Baráti Kör tagjai május 27-én
szerveztek egy olyan falunapot, ahol - gyerektől
felnőttig, óvodástói nyugdíjasig - mindenki jó-
kedvűen és vidáman élvezte az egésznapos
programot.

Dr. Bakonyi Csilla az Inotai Részönkormány-
zat képviselője nyitotta meg a rendezvényt.

Kijelentette, hogy az inotai képviselőtestület
támogatja a baráti kör elképzeléseit és megte-
szik az elökészületeket a hivatalos szétválás kez-
dernényezésére .

Van-e esélyünk a szétválasra? - ez a kérdés
foglalkoztatja mcstanaban Inota polgárait.

Június 13-án közgyülést tartott a baráti kör,
melyen részönkormányzat részvételével rendkí-
vüli szervezőbizottságot jelöltek ki a falu gyűlés
megszervezésére.

A falu gyűlésre június 21-én került sor, ahol
közel 150 fő vett részt. A meghívott vendégek

·c
közül Leszkovszki Tibort, Várpalota város pol-
gármesterét Törzsök Károly alpolgármester kép-
viselte, valamint dr. Czeidli István jegyző vett
részt.

A falugyűlést dr. Bakonyi Csilla képviselő
üdvözölte, majd ismertette az egyetlen napiren-
di pontot: Várpalota-Inota szétválása.

Először Törzsök Károly alpolgármestert kér-
ték fel egy gyors bevezetőre, melyben az Ino-
tára fordított költségvetést kellett volna ismertet-
nie. Ehelyett ő elmondta, milyen sajnálatos,
hogy az Inota előtt lévő helyiségnévtáblán nem
szerepel a falu neve.

Halkan és vontatottan még tudtunkra hozta
az alpolgármester Várpalota gazdasági nehézsé-
geit és annak okait. Többszöri kérésre, illetve
felszólításra sem tudott felvilágosítást adni az
Inotára fordított anyagi juttatásokról. Törzsök
Károly elmondása szerint őt nem világosították

fel, hogy mivel kellett volna készülnie a falu-
gyűlésre.

Dr. Bakonyi Csilla ezt cáfolta, s még annyit
tett hozzá, hogy már márciusban szóban kérték
a polgármestertől a fenti kérdésekkel kapcsola-
tos adatokat. A polgármester ezt elutasította, a
későbbi írásbeli igényre pedig nem is reagált.
Ezen adatok hiányában Inota lakossága hosszú
időre visszamenőleg nem tudja, hogy abba az
"ominózus közös kalapba" mennyi pénzt is tett
be. Azt viszont tisztán látják, hogy mennyit kap-
tak: tíz év alatt elkészült egy aszfaltos út a
faluban, valamint épült egy orvosi rendelő.

A falugyűlésen a szétváláson kívül élesen
merült fel az inotai gázprogram ügye, melybó1
úgy érzik a lakosok, hogy kevés és hiányos
információt kaptak.

Az információk mértéke nagyban korlátozó-
dik az anyagi hozzájárulás befizetése köré.

Törzsök úr szerint, az inotai gáz bevezetési
költségeít a palotai tömbházak lakói fizetik,
mert ott olcsóbban meg tudják oldani a szere-
léseket. Ezt fejból alátámasztotta számításokkal,
melyek valószínűleg nem fedik a valóságot.

Sok-sok ide, illetve nem idevágó kérdések és
félremagyarázott válaszok után szót kapott dr.
Czeidli István jegyző. Öt azért hívták meg, hogy
Inota polgárai pontos és jogilagmegcáfolhatat-
lan információkat kapjanak a szétválás procedú-
rájaról.

Felszólalásában a jegyző közölte, a szétvalas-
nak jogi akadálya nincsen. Egyetlen kérdéses
pontot emelt ki: a szétváló önkormányzatok
míndegyikének életképesnek kell maradni! - itt
Várpalota nehéz gazdasági helyzetére utalt. Ne-
héz és hosszú folyamat elé néz a falu és a
lakótelep népe, de a jegyző beszámolója után
fölényes szavazatkülönbséggel döntött Inotának
a várostól való leválásának kezdeményezéseról.

Külön-külön is, de egyöntetűen is nyilt sza-
vazással megbízták az inotai részönkormányzat
képviselőit, dr. Bakonyi Csillát, Völgyi Árpádot
valamint Sajtos Jánost a szétválás hivatalos úton
való képviseletére ..

Mi nem adjuk föl! - hallottam ezt a kijelentést
egy békésen beszélgető társaságban.


